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Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2018. november 6-ai rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyaló terme 

 

Jelen vannak: Szilágyi Sándor elnök, Szilágyi Kinga önkormányzati képviselő,  

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető  

 

Távol van:    Babai János önkormányzati képviselő 

 

 

Meghívottak:    a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Szilágyi Sándor elnök az ülést 11 óra 2 perckor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 3 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 2 fő jelen volt.  

 

Ismertette a napirendi javaslatot.  

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

33/2018. (XI.6.) ORNÖ határozata 

a 2018. november 6-ai ülésének napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. november 6-ai 

rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről  

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

2. A 2019. évi munkaterv elfogadása 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Szilágyi Kinga képviselőt kérjék 

fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 
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A Képviselő-testület 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

34/2018. (XI.6.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. november 6-ai ülésén választott 

jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2018. november 6-ai rendkívüli 

ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Szilágyi Kinga önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy a roma önkormányzat horgászversenyt tartott, a KEM Területi 

Cigány Kisebbségi Önkormányzattal együtt rendezték, Tárkány, Oroszlány, Tatabánya részvételével, 

felnőtt és gyerek horgászverseny volt, Almásfüzitőn tartották meg. A munkatársa a KEM 

Foglalkoztatási Paktum koordinátora, ő az Almásfüzitői horgászegyesület elnöke, az ő segítségével 

tudták megrendezni. Egy dolog miatt neheztel, miért kell arról beszámolni, hogy hány gyereknek adott 

érmet név szerint és hány felnőttnek adott kupát vagy érmet, nem tudja minden gyerek és felnőtt nevét 

megjegyezni, akik részt vettek, nem is oroszlányi rendezésű volt a horgászverseny, nem írta fel a 

nevüket. Az érmeket az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat állta. Kérdése az volt, miért kell 

név szerint megmondani kinek mit adott. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, akkor nem csak az oroszlányiak kaptak érmet. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, igen. Nem ismeri őket, miért kell a neveket felsorolni, idáig nem 

kellett. A horgászverseny színvonalasan lezajlott, a roma önkormányzat vett 8 db kupát, 3 helyezett 

volt a gyerekeknél és a felnőtteknél egyaránt, különdíjakat is adtak. Vettek 30 db érmet, mindet 

kiosztották. Almásfüzitőn volt a verseny, a roma önkormányzat bérelt egy buszt, rendesen leadták a 

számlát a Pénzügyi osztálynak, nem az ő dolga a számlák kitöltése.  

Elmondta, van egy kisteherautója, szoktak segíteni a városban a rászorulóknak, a munkahelyéről kap 

raklapokat, akinek nincs tüzelője, annak visznek. Szokott kapni más adományokat is, pl. bútort, stb. 

Megkérdezi, kinek van szüksége bútorra, nem csak a romáknak adnak, megkeresik, elviszik nekik, az 

üzemanyag árát sem kéri el. A Nyíres dűlőben egy családnak vittek hűtőt, szekrényt, ágyat. Ezeket 

társadalmi munkában csinálják, nem kérnek érte pénzt.  

Önkormányzatuk belépett a Foglalkoztatási Paktumba, október 25-én volt egy ülésük. Az a lényege, 

hogy a régióban szeretnének minél több embert foglalkoztatni, tanfolyamokat is szerveznek. Október 

31-én is volt ülésük.  

Ebben az évben még a Mikulás napot szeretnék megszervezni. Kérdése az volt, a gyerekeknek, akik 

kapnak csomagot, szintén kell-e a nevük.  

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, ugyanaz a kategória lesz, mint amit az étkezésre kiosztanak. Ha 

nyílt a rendezvény, és ott fogyasztanak, nem kell adózni.  

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens javasolta, a kupákkal kapcsolatban elnök úr készítsen 

feljegyzést, amelyben leírja azt a tényt, hogy a megyéből több versenyző volt, és nem tudja mindenki 

nevét. Oroszlányból volt 30 gyerek, és akinek a nevét tudja, azt fel lehet sorolni. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, más az ellenőrzés. 
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Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, a közpénzeknél szigorú előírások vannak, egy 

feljegyzésben, amit tud, írja le, meg fog felelni. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, ebben az évben egy decemberi évzárót szeretnének még megtartani. 

 

Szilágyi Kinga képviselő elmondta, a raklap adománnyal kapcsolatban, a múlt héten egy fiatal roma 

férfinek is segítettek a fa adománnyal. 

 

Szilágyi Sándor elnök hozzátette, össze is vágták neki a raklapokat. 

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

35/2018. (XI.6.) ORNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A 2019. évi munkaterv elfogadása 

 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

Szilágyi Sándor elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, előfordulhat, hogy változik egy-egy ülés 

napja, mert dolgoznak. 

 

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

36/2018. (XI.6.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2019. évi munkatervéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az Oroszlányi Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat 2019. évi munkatervét a melléklet szerint. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 
 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, tavaly volt krumpli adományozás. Kérdése az volt, idén mi az 

akadálya az adományozásnak. Állateledelt is szeretnének adományozni, szívesen segítenek a 

rászorulóknak, miért nem tehetik. Ha adományoznak, engedjék meg, hogy úgy költsék el a pénzüket, 

ahogy szeretnék. 
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Rimár Regina ügyintéző elmondta, amíg nincs más bevételük, mint a támogatások, addig a 

támogatásból támogatni nem szabad. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, a közpénz elköltésének nagyon szigorú 

szabályai vannak.  

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, csinálják évek óta, miért pont most lett gond. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, az a baj, ezekkel el kell számolni. Amíg van olyan kiadásuk, amit 

bele tud rakni az elszámolásba, addig nincs gond.  

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, közpénzt nem lehet tovább adományozni, 

törvény nem engedi. Ha ad valaki bizonyos összeget a roma önkormányzatnak, abból lehet. Jogszabály 

van a közpénzek felhasználására, ezt a jogszabályt el fogja küldeni Szilágyi Sándor elnök úrnak. 

 

Rimár Regina ügyintéző hozzátette, amit az állam ad, annak van támogatói okirata, ott le van írva, 

mire lehet felhasználni, hogy tud elszámolni vele. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, a számlákkal kapcsolatban, hogy lehet az, hogy csak az 

önkormányzat kéri úgy a számlákat, ahogy kéri. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, a törvény ezt írja elő. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, szigorú formai előírások vannak a számviteli 

jogszabályokban. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, így nem tudnak olcsóbb helyeken vásárolni. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, az önkormányzat is közpénzből gazdálkodik. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, akkor minden önkormányzatra ez vonatkozik. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmonda, igen. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, évről évre szigorúbban veszik. Egy 

nemzetiségi önkormányzat szabadon gazdálkodhat, de nem a közpénzzel. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, kitüntetett figyelmet kapnak az oroszlányi képviselőktől, ha 

pályázati pénzt kapnak, megnézik, hogy mire költik. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, egy pályázatban, ami bele van írva, arra kell költeni. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, a hivatalban mindenki segíti a roma 

önkormányzatot. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, vannak olyan emberek, akik irigyek rájuk, és azért akadékoskodnak. 

 

Rimár Regina ügyintéző hozzátette, ezért is kell szabályosan dolgozni. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, sokszor az ő pénze van a rendezvényekben, és utólag kapja csak 

meg, ezt senki nem csinálná. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, hogy a saját készpénzes számláit azért nem engedik aláírni, mert 

a belső ellenőr reklamált, Babai Jánosnak kell aláírnia. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, ő és Szilágyi Kinga összeférhetetlenek. Kérdése az volt, ha Babai 

János valamiért nem tud jönni, ki fog aláírni. 
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Rimár Regina ügyintéző elmondta, ha ilyen felmerül, meg fogják oldani. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, meg fogja küldeni a közpénzekről szóló 

jogszabályt.  

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, azért volt számára zavaró, mert eddig csinálták, most miért nem 

lehet. 

 

Rimár Regina ügyintéző elmondta, a támogatások elszámolását, amit az állam felé nyújtanak be, 

megszigorították. Eddig elküldte a beszámolót, most már ez nem így működik, ezért van az, hogy 

nettó 100 E Ft feletti számlákhoz szerződés, alátámasztás kell.  

 

Szilágyi Kinga képviselő elmondta, van egy alapítványuk. Kérdése az volt, hogy alapítvány adhat-e 

támogatásokat. 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, az egyéb bevételéből adhat támogatásokat. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Szilágyi Sándor elnök az ülést 11 óra 32 perckor 

bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Szilágyi Sándor   Szilágyi Kinga 

 elnök   jegyzőkönyv-hitelesítő

   

 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 

 

   

 


